



بدر  
للإستثمار



BADR  
INVESTMENT

COMPANY PROFILE

## ABOUT US

Bader Investment serves as another investment arm for Zahran Holding. We are an International Player with a multibillion-dollar portfolio of carefully selected investments. Our investment targets range from services companies, insurance companies, petrochemical and industrial projects.

We do not compromise when it comes to industry specification; instead, we choose to invest in only those companies and projects with the highest growth opportunities.

We are an aggressive firm with broad worldwide market knowledge...and we will do whatever it takes to maximize returns for our shareholders.

Our investment managers run independently and collaborate globally, screening the best investment opportunities through an intensive analysis to deliver the maximum yield to our shareholders.

ملف الشركة

## من نحن

تمثل شركة بدر للإستثمار الذراع الإستثماري لمجموعة زهران القابضة، كما تمثل لاعباً دولياً بمحفظة تقدر بمليارات الدولارات من الإستثمارات المختارة بعناية. يستهدف استثمارنا مجموعة تبدأ من شركات الخدمات، شركات التأمين، المشروعات البتروكيماوية والصناعية.

نحن لا نساوم عندما يتعلق الأمر بمواصفات الصناعة؛ بل على العكس، نحن نقوم باختيار إستثماراتنا بعناية في الشركات والمشروعات التي تتميز بأعلى فرص النمو.

نحن شركة مُكافحة تتميز بمعرفة واسعة النطاق على صعيد السوق العالمي حيث نعمل المستحيل من أجل زيادة العوائد على إستثمارات مساهمي الشركة.

مدراء الإستثمار لدينا يعملون بشكل مستقل ومتعاون على الصعيد العالمي، ويبحثون عن أفضل الفرص الإستثمارية من خلال تحليل مكثف لتحقيق أقصى عائد للمساهمين.



ZAHKAN - BADR INVESTMENT

## OUR SERVICES

At Bader, we maintain an exclusive value proposition in bringing a wealth of knowledge, along with the presentation of global standards to the company.

At Bader, we also combine worldwide best practice with the knowledge in the markets in which we invest. Our primary role is to provide financial intermediation and create investment opportunities.

زهران - بدر للاستثمار

## خدماتنا

في بدر للاستثمار، نحن نحافظ على القيمة في جلب ثروة من المعرفة، جنباً إلى جنب مع تقديم معايير عالمية للشركة.

في بدر للاستثمار نحن أيضاً نجمع بين أفضل الممارسات مع المعرفة في الأسواق التي نستثمر فيها. دورنا الأساسي هو توفير الوساطة المالية وخلق فرص استثمارية.

**Badr Investment**

Phone: +966 11 460 6444 - Fax: +966 11 640 7871

info@badr-inv.com | www.badr-inv.com

**بدر للاستثمارات**

تليفون: +٩٦٦ ١١ ٤٦٠ ٦٤٤٤ - فاكس: +٩٦٦ ١١ ٤٦٠ ٧٨٧١

www.badr-inv.com | info@badr-inv.com